
ПРОТОКОЛ 
пленарного засідання двадцятої (позачергової) сесії Чернігівської міської 

ради восьмого скликання 
 

19 серпня 2022 року        м. Чернігів 
 

Розпочато засідання о 09.00 
Закінчено засідання о 11.25 
 

Головуючий на сесії – міський голова Атрошенко Владислав 
Анатолійович. 

 

Загальний склад Чернігівської міської ради VIII скликання становить    
42 депутати. У роботі засідання двадцятої сесії міської ради VIII скликання 
взяли участь 29 депутатів. 

 

На сесію запрошені: 
- заступники міського голови; 
- начальники відділів та управлінь міської ради; 
- керівники міських органів виконавчої влади, підприємств, 

організацій та установ; 
- керівники підприємств житлово-комунального господарства; 
- представники засобів масової інформації. 

 

Відповідно до Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» 
та Закону України «Про запобігання корупції» депутат міської ради       
Черненок М. П. повідомив про наявність конфлікту інтересів при розгляді 
пунктів 99 та 100 питання проекту порядку денного № 6 «Про поновлення 
договорів оренди земельних ділянок юридичним та фізичним особам» та 
пункту 20 питання проекту порядку денного № 7 «Про затвердження проєктів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічних документацій із 
землеустрою, надання, вилучення і передачу земельних ділянок юридичним і 
фізичним особам». 

Депутат міської ради Тарасовець Ю. М. повідомив про наявність 
конфлікту інтересів при розгляді пунктів 7.3 та 23 питання проекту порядку 
денного № 8 «Про надання дозволів на розроблення проєктів землеустрою 
щодо відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою 
юридичним та фізичним особам».  

Міський голова Атрошенко В. А. повідомив про наявність конфлікту 
інтересів при розгляді пункту 1.3 питання проекту порядку денного № 7 «Про 
затвердження проєктів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, 
технічних документацій із землеустрою, надання, вилучення і передачу 
земельних ділянок юридичним і фізичним особам». 

Вони заявили, що не будуть приймати участі у голосуванні при розгляді 
цих пунктів питань проекту порядку денного. 
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До проекту порядку денного двадцятої сесії VIII скликання було 
запропоновано включити 2 додаткових питання:  

 
1. Про затвердження змін до Регламенту Чернігівської міської ради        

VІІІ скликання. 
2. Про надання згоди на списання основних засобів 
 
Додаткове питання № 1 «Про затвердження змін до Регламенту 

Чернігівської міської ради VІІІ скликання» до порядку денного включено не 
було. 

 
Більшістю голосів міська рада затвердила такий порядок денний роботи 

двадцятої сесії міської ради VIII скликання: 
 

1 Про затвердження списку присяжних Деснянського районного суду      
м. Чернігова. 

2. Про затвердження Статуту комунальної установи «Інклюзивно-
ресурсний центр № 1» Чернігівської міської ради у новій редакції. 

3. Про внесок у статутний капітал комунального підприємства 
«Чернігівводоканал» Чернігівської міської ради. 

4. Про виконання бюджету Чернігівської міської територіальної громади 
за І півріччя 2022 року. 

5. Про використання коштів резервного фонду бюджету Чернігівської 
міської територіальної громади за І півріччя 2022 року. 

6. Про надання згоди на списання основних засобів 
7. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок юридичним та 

фізичним особам. 
8. Про затвердження проєктів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічних документацій із землеустрою, надання, вилучення і 
передачу земельних ділянок юридичним і фізичним особам. 

9. Про надання дозволів на розроблення проєктів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою 
юридичним та фізичним особам. 

10. Про затвердження проєктів землеустрою щодо відведення земельних 
ділянок, технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості), передачу 
земельних ділянок в оренду громадянам для будівництва і обслуговування 
житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка). 

11. Про надання дозволів на розроблення проєктів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
громадянам, для будівництва і обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд (присадибна ділянка), для городництва. 

 
 



3 
 

Результати голосування: 

Заг. склад ради 
 

30 

ТАК 29 
НІ  0 
УТРИМАЛИСЬ 0 
НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 
ЧАС ДЛЯ ДОПОВІДЕЙ: 

По першому питанню      до 10 хвилин 
По другому питанню      до 10 хвилин 
По третьому питанню      до 10 хвилин 
По четвертому питанню     до 10 хвилин 
По п'ятому питанню      до 10 хвилин 
По шостому питанню      до 10 хвилин 
По сьомому питанню      до 10 хвилин 
По восьмому питанню      до 10 хвилин 
По дев’ятому питанню      до 10 хвилин 
По десятому питанню      до 10 хвилин 
По одинадцятому питанню      до 10 хвилин 
 

 

Щодо першого питання порядку денного «Про затвердження списку 
присяжних Деснянського районного суду м. Чернігова» міська рада прийняла 
рішення № 20/VIIІ – 1, яке додається. 
 

Результати голосування: 

Загальний склад  
 

30 

ТАК 28 
НІ  0 
УТРИМАЛИСЬ 0 
НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 
Щодо другого питання порядку денного «Про затвердження Статуту 

комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний центр № 1» Чернігівської 
міської ради у новій редакції» міська рада прийняла рішення № 20/VIIІ – 2, яке 
додається. 

 
Результати голосування: 
 

Загальний склад  
 

30 
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ТАК 28 
НІ  0 
УТРИМАЛИСЬ 0 
НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 
Щодо третього питання порядку денного «Про внесок у статутний капітал 

комунального підприємства «Чернігівводоканал» Чернігівської міської ради» 
міська рада прийняла рішення № 20/VIIІ – 3, яке додається. 

 
Результати голосування: 
 

Загальний склад  
 

30 

ТАК 28 
НІ  0 
УТРИМАЛИСЬ 0 
НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 
Щодо четвертого питання порядку денного «Про виконання бюджету 

Чернігівської міської територіальної громади за І півріччя 2022 року» 
виступила Лисенко О. Ю. – начальник фінансового управління міської ради. 

 
В обговоренні питання взяв участь: 
 

Депутат 
Бистров  
Віктор Едуардович 

- член постійної комісії міської ради з 
питань комунальної власності, бюджету 
та фінансів 
 

 
Міська рада з четвертого питання порядку денного двадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання прийняла рішення № 20/VIIІ – 4, яке додається. 
 
Результати голосування: 

 

Загальний склад  
 

30 

ТАК 29 
НІ  0 
УТРИМАЛИСЬ 0 
НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 
 

Щодо п'ятого питання порядку денного «Про використання коштів 
резервного фонду бюджету Чернігівської міської територіальної громади за        
І півріччя 2022 року» міська рада прийняла рішення № 20/VIIІ – 5, яке 
додається. 
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Результати голосування: 
 

Загальний склад  
 

30 

ТАК 30 
НІ  0 
УТРИМАЛИСЬ 0 
НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 
Щодо шостого питання порядку денного «Про надання згоди на списання 

основних засобів» міська рада прийняла рішення № 20/VIIІ – 6, яке додається. 
 
Результати голосування: 

 

Загальний склад  
 

30 
 

ТАК 29 
НІ  0 
УТРИМАЛИСЬ 0 
НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 
Щодо сьомого питання порядку денного «Про поновлення договорів 

оренди земельних ділянок юридичним та фізичним особам» виступив 
Дмитренко В. Л. – начальник управління земельних ресурсів міської ради. 

 
В обговоренні питання взяли участь: 
 

Депутат 
Соломаха  
Ірина Григорівна 

- член постійної комісії міської ради з 
питань освіти, медицини, соціального 
захисту, культури, молодіжної політики 
та спорту 
 

Депутат  
Резнік 
Роман Наумович 
 

- член постійної комісії міської ради з 
питань комунальної власності, бюджету 
та фінансів 
 

 
Пункти проекту рішення 7, 29, 44, 72 та 94 були зняті з розгляду. 
 
Міська рада з сьомого питання порядку денного двадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання прийняла рішення № 20/VIIІ – 7, яке додається. 
 

Результати голосування: 
 

Загальний склад  
 

29 
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ТАК 23 
НІ  0 
УТРИМАЛИСЬ 1 
НЕ ГОЛОСУВАЛИ 5 

 
Щодо восьмого питання порядку денного «Про затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічних документацій із 
землеустрою, надання, вилучення і передачу земельних ділянок юридичним і 
фізичним особам» виступив Дмитренко В. Л. – начальник управління 
земельних ресурсів міської ради. 

 
В обговоренні питання взяв участь: 
 

Депутат 
Бистров 
Віктор Едуардович 

- член постійної комісії міської ради з 
питань комунальної власності, бюджету 
та фінансів 
 

 
Пункти проекту рішення 1.1, 2.2, 5.1, 5.2, 7, 8, 17, 31, 32, 49 та 50 були 

зняті з розгляду. 
 
Міська рада з восьмого питання порядку денного двадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання прийняла рішення № 20/VIIІ – 8, яке додається. 
 

Результати голосування: 
 

Загальний склад  
 

28 

ТАК 23 
НІ  0 
УТРИМАЛИСЬ 3 
НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 
Щодо дев'ятого питання порядку денного «Про надання дозволів на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, 
технічних документацій із землеустрою юридичним та фізичним особам» 
виступив Дмитренко В. Л. – начальник управління земельних ресурсів міської 
ради. 

 
В обговоренні питання взяв участь: 
 

Депутат  
Летута  
В'ячеслав Васильович  
 

- голова постійної комісії міської ради з 
питань архітектури, будівництва та 
регулювання земельних відносин 
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Пункти проекту рішення 1.1, 1.2, 1.7, 1.8, 2.3, 22 та 27 були зняті з 
розгляду. 

 
Міська рада з дев’ятого питання порядку денного двадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання прийняла рішення № 20/VIIІ – 9, яке додається. 
 

Результати голосування: 
 

Загальний склад  
 

27 

ТАК 22 
НІ  0 
УТРИМАЛИСЬ 1 
НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 
Щодо десятого питання порядку денного «Про затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості), передачу земельних ділянок у власність та оренду громадянам 
для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка), для городництва» міська рада прийняла рішення 
№ 20/VIIІ – 10, яке додається. 

 
Результати голосування: 

 

Загальний склад  
 

29 

ТАК 24 
НІ  0 
УТРИМАЛИСЬ 2 
НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 

 
Щодо одинадцятого питання порядку денного «Про надання дозволів на 

розроблення проєктів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, 
технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості) громадянам, для будівництва і 
обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка), для городництва» міська рада прийняла рішення               
№ 20/VIIІ – 11, яке додається. 

 
Результати голосування: 

 

Загальний склад  
 

29 

ТАК 27 
НІ  0 
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УТРИМАЛИСЬ 0 
НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 
Після розгляду всіх питань порядку денного засідання сесії міської ради 

було заслухано доповідь заступника міського голови про підготовку міста до 
опалювального сезону 2022-2023 років. 

 
В обговоренні доповіді взяли участь: 
 

Депутат 
Стрілець 
Олена Миколаївна  

- член постійної комісії міської ради з 
питань комунальної власності, бюджету 
та фінансів 
 

Аркатов 
Дмитро Олександрович 

- т. в. о. директора КЕП «Чернігівська 
ТЕЦ» ТОВ фірма «ТеХнова» 
 

 
Також із доповіддю про підготовку до нового навчального року         

2022-2023 років виступив Білогура В. О. – начальник управління освіти міської 
ради. 

 
В обговоренні доповіді взяли участь: 
 

Депутат  
Резнік 
Роман Наумович 
 

- член постійної комісії міської ради з 
питань комунальної власності, бюджету 
та фінансів 
 

Депутат 
Голець 
Віталій Віталійович 

- член постійної комісії міської ради з 
питань регламенту, законності, прав і 
свобод громадян та запобігання корупції 
 

Депутат  
Старіков  
Роман Михейович  

- член постійної комісії міської ради з 
питань житлово-комунального 
господарства, транспорту і зв'язку та 
енергозбереження 
 

Депутат 
Вовк  
Павло Іванович 

- член постійної комісії міської ради з 
питань комунальної власності, бюджету 
та фінансів 
 

 
Оскільки всі питання порядку денного були розглянуті, міський голова 

оголосив 20 сесію міської ради VIII скликання закритою. 
 
 
 

Міський голова       Владислав АТРОШЕНКО 


	Закінчено засідання о 11.25

